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Referat 

 

 

Punkt 1 Fremdriftsreformen 

Beskrivelse Fremlægges af Jesper 

 

Orientering fra  

 Møde i kommunikationsgruppen den 21/8 

 Fællesmøde med SNUK og UVAEKA den 25/8 

 

 

Referat  

Møde i kommunikationsgruppen den 21/8 

 Fremdriftsreformplakat godkendes endeligt 

 Andreas sørger for trykning og distribution af plakat 

 AU har endnu ikke truffet beslutning om implementering af 

nye regler for supplering ved optag på en kandidatuddannel-

se. Det overvejes at AU vil tillade supplering efter gældende 

praksis helt frem til sommeroptaget 2015, da rigtig mange 

studerende formentlig vil komme i klemme. 

 Prorektor for uddannelse har indstillet til uddannelsesbåndet 

at AU fortsætter efter nuværende praksis til og med sommer-

optaget 2015 

 

Fællesmøde med SNUK og UVAEKA den 25/8 

 Jesper deltager på vegne af VEST og orientere om aktivite-

ter/initiativer i VEST-regi 

 Det blev aftalt at hovedområderne gives fri til at arbejde vi-

dere lokalt med de mest pressende sager. Det fortsat vigtig at 

videns- og erfaringsdele/udveksle, så der vil også fremadret-

tet blive afholdt fællesmøde. 
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Se også vedlagte udkast til referat fra fællesmøde 

 

 

 

MVU – er særlige ala internationale studerende  

Punkt 2 Opfølgning: Kommissorium studieguideredaktionen 

 

Beskrivelse Fremlægges af Anne og Eva 

 

Hvad er status jf. beslutninger truffet på båndmådet den 17/6? 

 

Se udkast til kommissorium på sharepoint 

Referat Anne har tilrettet kommissorium efter input på mødet den 17/6 

 AU Koms rolle er blevet specificeret 

 Tydeligere at kandidatstuderende også er en del af målgrup-

pen 

 Formålsafsnit er tilrettet 

 AU Careers rolle – de orienteres om arbejdet med studie-

guiden, men får ikke sæde i redaktionsgruppen 

 

Kommissoriet med rettelser er godkendt. Anne sender opdateret 

kommissorium til orientering  

 

Punkt 3 Drøftelse: Journalisering 

Beskrivelse 
Fremlægges af Jesper 

 

25.06.2014 (mail fra Terkel Rørkær Sigh): Staben har bedt de 

administrative bånd om fremover at journalisere dagsorden og 

referater fra møder, beslutninger med tilhørende indstillinger 

samt henvendelser med efterfølgende svar. Det skal ske i henhold 

til journalinstruks for Aarhus Universitet, hvoraf det fremgår, at 

”Dokumenter, som forpligter AU fagligt, administrativt, politisk 

eller økonomisk, skal journaliseres.” Yderligere er der følgende 

bemærkning ” Vigtige interne notater dokumenter o. lign. skal 

journaliseres, selv om de måske ikke direkte er omfattet af lov-

grundlaget for journalisering. Specielt interne dokumenter som 

indeholder aftaler, fordelingsnøgler, beslutningsreferater o. lign. 

skal journaliseres”.  
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Hvordan griber vi det bedst muligt an? Hvilket materiale skal 

journaliseres (udover dagsorden og referater) og hvornår? 

 

Referat Båndet beslutter at alle beslutninger inkl. bilag skal journaliseres. 

Journaliseringen varetages af driftskoordinatoren.  I forbindelse 

med de enkelte beslutninger drøftes, hvad som skal journaliseres.  

Punkt 4 Status: vejledningstrategi 

Beskrivelse Fremlægges af Jesper 

 

Hvor er vi? 

 

Udarbejdelse af handleplaner – holder vi fast i beslutning fra 

mødet den 17/8 

 

Referat Strategien er endnu ikke vedtaget. Strategien ligger pt. hos pro-

rektor for uddannelse og afventer godkendelse. 

 

Vi aftaler at hejse et flag for strategien ved prorektors besøgsrun-

de. 

 

Arbejdet med handleplaner udskydes til strategien er vedtaget 

 

Punkt 5 Netværket ved Aarhus Kommune 

Beskrivelse Fremlægges af: Eva 

 

ST har haft et møde med Netværket ved Aarhus Kommune. En 

mulig samarbejdspartner for VEST? 

 

Læs evt. mere  

www.netvaerketaarhus.dk 

www.netvaerketaarhus.dk/pdf/Studiegruppe.pdf 

www.netvaerketaarhus.dk/pdf/Aabenraadgivning.pdf 

 

Referat Netværket vil gerne samarbejde med AU. Tilbyder studerende at 

deltage i studiegrupper med sociale problemer. Grupper starter op 

hvert semester. 

 

De ansatte er socialrådgivere. 

 

http://www.netvaerketaarhus.dk/
http://www.netvaerketaarhus.dk/pdf/Studiegruppe.pdf
http://www.netvaerketaarhus.dk/pdf/Aabenraadgivning.pdf
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Vi som vejledere må gerne henvise studerende akut. 

 

Det virker som om de har mange ressourcer. Kort ventetid sam-

menlignet med studenterrådgivningen. 

 

De studerende kan fortsætte i tilbuddet, når de ikke længere i stu-

derende  

 

Det overvejes om de skal inviteres på årligt besøg sammen med 

studenterrådgivningen. 

 

Punkt 6 Drøftelse:  Generelt forløb ifm. Studiepraktik 

Beskrivelse Fremlægges af Anne 
 
I forbindelse med planlægningen af studiepraktikken 2015 øn-
skes en drøftelse af det gode forløb for planlægningen af studie-
praktik 

Referat Couch surfing er klar til at blive lanceret. Tilmeldingsmodulet er 

færdigt og plakater med mere klar til distribution. 

 

Studiepraktikken evalueres i båndet når studiepraktikken er 

overstået i uge 43, her drøftes bl.a. den gode planlægning 

Punkt 7 Drøftelse: fælles alkoholpolitik for studiestarten på AU 

og indstilling om fælles førstehjælpskursus 

Beskrivelse Fremlægges af Eva 

 

På vegne at studiestartsgruppen ønskes følgende drøftet 

 

 Udarbejdelse af fælles alkoholpolitik for studiestarten på 

AU (se bilag i mail fra Eva) 

 Indstilling til UNIled om bevilling af ressourcer til fælles 

førstehjælpskursus for tutorer på AU 

 

 

 

Referat Anne hører Gitte om procedure for at få det bragt ind i uddannel-

sesbåndet  

Eva indføjer rettelser og sender til båndet, som drøfter politik lo-

kalt med prodekan for uddannelse eller anden relevant personer. 

Punktet tages op til beslutning på et senere møde. 
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Dagsordenspunkter til næste møde: 

 

Kommende dagsordenspunkter: 

 

 

Kommende temaer: 

 

 

Dagsordener udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er 

torsdag inden 12. 

 

Punkt 8 Opfølgning på igangværende initiativer 

 

Beskrivelse Fremlægges af Jesper 

 

 Gruppe der skal se på trivsel.au.dk 

 Vejledningsoplæg på tværs 

 

 

Referat Punktet udskydes 

Evt.  

Beskrivelse Bordet rundt 

  

Anne: Det er ikke længere muligt at karakterforbedre enkeltfag 

via GSK. Fremtidigt er det kun på halv- og helårige HF enkeltfag. 

Disse kurser er meget dyre. 

 

Referat  


